
 

 

 

 

Särskilt yttrande  § 285 Igångsättaningsbeslut för Vega skola och 

aktivitetshus 

 
Vänsterpartiet vill påpeka att vi på KF 2018-06-12 beslutade om en F-9 skola i 
Vega (inkl allaktivitets hus); det skulle påbörjas 2019 och stå klart innan utgången 
2020. Kostnaden skulle vara 120 mnkr 2019 och 300 mnkr 2020 - totalt 440 mnkr 
(ja, vi vet att 120+300 inte blir 440 mnkr, men det är så det står i budgeten). 
 
På KF 2019-06-10 beslutades att projektet skulle flyttas fram till 2022. Kostnaden i 
investeringsbudgeten var ej specificerad. 
 
På KF 2020-11-09 beslutades att flytta fram projektet ytterligare en gång till 2023. 
Och det är där vi är idag. 
 
Hade projektet påbörjats 2019, med den ursprungliga kalkylen, hade kostnaden 
varit drygt 25 mnkr billigare än idag, då nuvarande prislapp gått upp till 465 mnkr. 
 
Det är också så att många barnfamiljer har flyttat till Vega och där den nya skolan 
varit ett tungt vägande skäl till varför man valde Vega. Många familjer känner sig en 
aning lurade nu när skolan skjuts upp gång på gång. 
 
Vi kan inte se att kommunen vunnit något på att skjuta beslutet framför sig – tvärt 
om. 
 

 

 

 

Åsa Bååth 

Gruppledare för Vänsterpartiet 


